
 

1 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 19. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 13. travnja 2023. u 

16.30 sati u prostorijama Ureda HTS-a 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza, Nikolina Babić otvorila je 19. sjednicu Upravnog 

odbora i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: P. Barović (ZOOM), G. Širola, B. Ružić, F. Regina. M. Matić, J. Bajić. P. Šimić 

(ZOOM), M. Pavić, M. Švigir, 

Član NO: M. Pepur (ZOOM) i Reno Budić (ZOOM) 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice:  V. Jovanoski. (ZOOM) J. Kostanić (ZOOM), Ž. 

Pongračić i P. Šuica 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Obzirom da je ovo zadnja sjednica UO u ovom mandatu predsjednica se osvrnula na protekli 

mandat i zahvalila svim članovima UO i NO HTS-a i svim djelatnicima Ureda HTS-a. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika s 17. i 18. sjednice UO HTS-a 

2. Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu  

3. Financijsko izvješće za 2022. godinu 

4. Revizijsko izvješće za 2022. godinu 

5. Izvještaj Nadzornog odbora 

6. Prijedlog Odluke o odabiru najboljeg kluba za 2022. godinu 

7. Izvještaj sa godišnje skupštine Tennis Europe  

8. Izvještaj o pripremama za izbornu skupštinu HTS-a 

9. Razno 

Točka 1. 

Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika s 17. i 18. sjednice UO HTS-a 

Zapisnici su verificirani jednoglasno. 
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Točka 2. 

Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu 

Zapisnici su verificirani jednoglasno. 

Točka 3. 

Financijsko izvješće za 2022. godinu 

Palmira Šuica  ukratko je pojasnila financijsko izvješće koje su članovi UO dobili u pisanim 

materijalima. Naglasila je da povećanje prihoda za 85% u odnosu na prethodnu godinu, i 

najveći pojedinačni prihod odnosi se na HOO u iznosu od 35% i u potpunosti je realiziran. 

Najveći udio u ukupnim prihodima sa 38% odnosi se na ITF i ATP, te slijede prihodi od HOO-a 

sa 36%. Ostvaren je višak prihoda u iznosu od 3.029.350,00 kuna i zajedno sa prethodnom 

godinom iznosi 5.687.616,00 kuna. Predsjednica je dodatno naglasila da najveći rashodi u 

iznosu od 78% odnose se na nastupe reprezentacija i individualni razvojni program juniora i 

organizaciju turnira, tj. na sportski program. Istaknula je također da se u ovom mandatu prihod 

od HOO-a sa 2 mil. povećao na 6. mil. kuna i da se sukladno tome povećao i opseg posla koji 

obavlja isti broj ljudi u uredu HTS-a i ponovo se zahvalila uredu na angažmanu. M. Matić upitao 

je koliko sporova je u tijeku. M. Švigir upitao je da li su svi izbornici na plaći HTS-a i upitao je 

zašto klubovi kotizacije naplaćuju u gotovini. Svi izbornici su na naknadi HOO-a, a kotizacije se 

smiju uplaćivati u gotovini te se utržak polaže u Finu. 

Nakon rasprave financijsko izvješće prihvaćeno je jednoglasno. 

Točka 4. 

Revizijsko izvješće za 2022. godinu 

P. Šuica izvijestila je da su članovi UO dobili za sada nacrt revizije i da je revizija dala pozitivno 

mišljenje na rad HTS-a. 

Nakon izlaganja gđe. Šuice revizorsko izvješće jednoglasno je prihvaćeno. 

Točka 5. 

Izvještaj Nadzornog odbora 

Predsjednica je predstavila odvjetnika gospodina Andreja Tödtlinga i izvijestila članove UO o 

učinjenom vezano uz nezakonitu sjednicu koju je sazvao g. Mirić. A. Tödtling detaljno je 

upoznao članove UO i NO o predmetima koji se vode na Upravnom sudu. Također izvijestio je 

o održanoj nezakonitoj skupštini HTS-a u Osijeku. M. Matić naglasio je da je P. Mirić svojim 

potezima napravio veliku štetu HTS-u a posebno veteranima, te ta je punomoć koju mu je dala 

predsjednica opozvana.  Podnesene su Stegovne prijave Stegovnom sudu. protiv osoba koje 

su sazvale nezakonitu skupštinu. A. Tödtling upoznao je prisutne o hodogramu izborne 

skupštine HTS-a. M. Pepur ukratko je izvijestio prisutne o pisanom izvještaju kojeg su primili u 

pisanim materijalima. Izvještaj je primljen na znanje i prosljeđuje se Skupštini HTS-a 
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Točka 6. 

Prijedlog Odluke o odabiru najboljeg kluba za 2022. godinu 

Prema izračunu prema Pravilniku o bodovanju klubova i tablici koju su članovi UO dobili u 

pisanim materijalima HTK Zagreb je najbolji klub. 

Odluka je prihvaćena jednoglasno 

Točka 7. 

Izvještaj sa godišnje skupštine Tennis Europe 

Predsjednica je ukratko izvijestila o održanoj skupštini TE, te upoznala o promjenama po 

Statutu TE. 

Točka 8. 

Izvještaj o pripremama za izbornu skupštinu HTS-a 

Izvještaj o pripremama spojen je s točkom 5. 

Razno 

Predloženo je da se u sklopu projekta Igraj tenis nagradi klub koji okupi najviše djece. Obzirom 

da je u pisanom prijedlogu navedeno da se nagradi samo jedan klub, izvršni direktor V. 

Jovanoski predlaže da se razradi prijedlog i da bude nagrađeno više klubova. Predsjednica je 

predložila da se napravi novi prijedlog odluke i pošalje na odlučivanje članovima UO.  

Zaključeno je da će se u novom sustavu natjecanja posebno regulirati nastup stranaca na HTS-

ovim turnirima. 

 
Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 


